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Vragen van het lid Boekestijn (VVD)
aan de staatssecretaris van Defensie
over de geluidsklachten op
Gilze-Rijen. (Ingezonden 2 oktober
2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Genoeg van heli-herrie»?1

2
Zou u aan de hand van het
cijfermateriaal van de COVM
(Commissie Overleg en Voorlichting
Milieuhygiëne) willen uiteenzetten
hoe de geluidsoverlast zich heeft
ontwikkeld vanaf het moment dat de
operaties met helikopters op
vliegbasis Gilze-Rijen zijn
geïntensiveerd?

3
Deelt u de mening dat de NH-90
helikopter niet op vliegbasis
Gilze-Rijen maar op het
marinevliegkamp de Kooy
gestationeerd zou moeten worden
zodat de geluidsoverlast in Brabant
niet nog meer toeneemt?

1 Binnenlands Bestuur, 25 september 2009.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2009Z17855
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


